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Nem teljesen úgy sikerült a Ritmus ASE csapatának az Opatija Rallye, mint ahogy azt eltervezték. 

Voltak bíztató eredmények, de összességében nem a várt eredmény született végül 

Várkonyi Szabolcs:Nagyon szerettem volna végre egy jó eredményt, a 2wd-ben minimum a dobogóra 

kellett volna állnunk. Ugyan elég komoly mezőny verődött össze, amely 22 db első kerekes autót tett 

ki, de így sem sikerült igazán számunkra a futam. Nagyon csalódott vagyok. Az idei szezonban nem 

úgy jönnek a lapok, ahogyan kellene. Folyamatosan próbálunk gyorsulni. próbálkozunk más 

beállításokkal, most más abroncsokat is használtunk, de egyszerűen az idei év nem a miénk. Az első 

napunk még jól is indult, ugyanis az első szakasz után nem voltunk benne az első háromban, csak egy 

ötödik időt autóztunk, de kategória második és közöttünk csak 1 másodperc volt. A második szakasz 

ugyan ez volt sötétben.  Hideg Krisztiánon és rajtunk kívül mindenki rontott, csak mi tudtunk javulni 

így még ez helyezést is sikerült előrébb ugranunk.  A második, vízválasztó napra, csak pár tized 

másodperc hátrányunk volt. Bizakodóan keltünk, azzal a tervvel, hogy biztonságosan, de jó időket 

futva megpróbálunk egy nagyszerűt autózni. Az első 23-km-es szakasz nagy csalódás volt számunkra, 

ahol több mint fél perc hátrányt gyűjtöttünk be a kategória társaktól. Éreztem, hogy nem megyünk 

100%-on, de ennyire rossznak sem éreztem. Ez meg is pecsételte a versenyt számomra. elvette a 

kedvemet .Nagyon sajnálom a versenyt,  ugyanis nagyon szeretem ezeket a pályákat, bár versenyen 

még csak most sikerült először célba érnünk. Számomra még mindig érthetetlen a gyenge 

szereplésünk. Soha nem szoktam az autót hibáztatni, de felmerült az is, hogy abban lehet a hiba, de 

amíg nem jövünk rá a miértekre, addig nem indulunk ERC Futamon. Pénzkidobás lenne számunkra. 

Inkább komolyabb tesztekre helyezzük a hangsúlyt, hátha megleljük a hiba okát. Valószínűleg 

bennünk lesz, és nem megfelelően használjuk a Peugeot 208-cat. 

Csányi Botond: Nem várt eredmény született Opatijában. Úgy gondolom, hogy ennél sokkal többre 

vagyunk képesek. Belülről nem érzem, hogy lassúak lennénk, de az időeredmények ezt mutatják 

egész évben. Én már nyertem itt abszolútot, ismerem a pályákat, 2012-óta versenyzek rajtuk. Szinte 

minden kanyart kívülről fújok, így nem gondolom azt, hogy a pályák feldolgozásával gondunk lett 

volna. Jó itinert írtunk, amiből lehet gyorsan menni. Valamiért belassultunk az ide évben, így közösen 

úgy határoztunk, hogy inkább több tesztekre helyezzük a hangsúlyt, és megpróbálunk rájönni, hogy 

hol lehet a hiba. Szabi tud gyorsan menni, ezt már igazolta is, így tényleg érthetetlenül állunk a 

probléma előtt. Valószínűleg az autó beállításaiban lehet a hiba, ami miatt bizonytalanabbul tudunk 

menni az ellenfelekhez képest. Ezt egyféleképpen tudjuk kiküszöbölni, hogy többet tesztelünk, és 

többet foglalkozunk az autóval. Következő versenyünk a Júniusban megrendezésre kerülő Zagreb 

Rallye lesz. Tavaly Szabolcs itt nagyszerű eredményeket ért el ugyanezzel az autóval. A Pályákat 

ismerjük, én is többször mentem már rajtuk, így tényleg csak rajtunk fog állni az eredmény.  

Ritmus ASE 

Támogatóink: Hetech Trend, Vasút Komplett, Sütödetech, ,DroidX,Di-fer Csoport, Atra, Carwax, 

Airvent, GDP Guru 

 

 



 

 

 


